



搭配威士忌
With whisky pairing

鮑魚東坡肉 Pork Belly braised with Abalone 波摩18年單一麥芽威士忌 BOWMORE 18 YEAR OLD SINGLE MALT WHISKY	488	568
威士忌醬燒小牛肉 Beef stewed with Whisky in Jiangnan style 波摩18年單一麥芽威士忌 BOWMORE 18 YEAR OLD SINGLE MALT WHISKY	318	398
響油鱔糊配卷餅 Braised shredded Eel served with Pancake 波摩15年單一麥芽威士忌 BOWMORE 15 YEAR OLD SINGLE MALT WHISKY	268	328
酒釀乾燒大明蝦 (位) King Prawn sautéed with Fermented Glutinous Rice Wine (per person) 波摩15年單一麥芽威士忌 BOWMORE 15 YEAR OLD SINGLE MALT WHISKY	198	278
蟹黃水晶肴肉 Chill Pork and Hairy Crab Roe Terrine 波摩12年單一麥芽威士忌 BOWMORE 12 YEAR OLD SINGLE MALT WHISKY	168	208
威士忌醉撈花螺 Drunken Sea Whelk in Spicy Whisky infused Sauce 波摩12年單一麥芽威士忌 BOWMORE 12 YEAR OLD SINGLE MALT WHISKY	148	188

如有任何食物過敏或餐飲限制，請提前告知我們的服務員。
餐牌內酒精飲料的酒精濃度達百分之一點二以上。
此菜單不適用於任何折扣及優惠。所有標價均以澳門元為單位，並需要加收10%的服務費。
Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements.
The listed alcoholic beverages contain an alcohol concentration of more than 1.2%.
This menu is not eligible for any discounts and offers. All prices are in MOP, subject to 10% service charge.



波摩蒸餾廠位於艾萊島，是一家生產單一麥芽蘇格蘭威士忌的酒廠，也是該島首家獲得合法執照的蒸餾廠。酒廠坐落於印達爾灣東南岸，始建於1779年，是蘇格蘭最古老的蒸餾廠之一，也是艾萊島歷史最悠久的持續運營威士忌酒廠。

Bowmore distillery is an Islay single malt Scotch whisky distillery located on the Isle of Islay. The first distillery on Islay to receive a license. The distillery, which lies on the South Eastern shore of Loch Indaal, is one of the oldest in Scotland have been established in 1779 and is the oldest running distillery on Islay.

波摩威士忌品鑑之旅 BOWMORE WHISKY FLIGHT EXPERIENCE

198 每套
Per flight



波摩12年單一麥芽威士忌
BOWMORE 12 YEAR OLD
SINGLE MALT WHISKY

熟成工藝 MATURATION

波本桶陳釀
Ex-bourbom

香氣 NOSE

檸檬與蜂蜜的淡雅芬芳與波摩標誌性的煙熏氣息交織融合

Subtle notes of lemon and honey are bound together with the distinctive Bowmore smokiness

口感 PALATE

入口溫潤醇厚，伴隨細膩的黑巧克力風味

Warm and delicious on the palate with subtle dark chocolate flavours



波摩15年單一麥芽威士忌
BOWMORE 15 YEAR OLD
SINGLE MALT WHISKY

熟成工藝 MATURATION

波本桶陳釀，後經奧羅索雪莉桶收尾

Ex-bourbon & an Oloroso sherry finish

香氣 NOSE

黑巧克力與葡萄乾香氣襯托著經典的波摩煙熏風味

Subtle notes of lemon and honey are bound together with the distinctive Bowmore smokiness

口感 PALATE

迷人的雪松木香氣與濃郁的太妃糖風味

Wonderful cedar wood and rich treacle toffee flavours



波摩18年單一麥芽威士忌
BOWMORE 18 YEAR OLD
SINGLE MALT WHISKY

熟成工藝 MATURATION

雪莉桶與波本桶陳釀
Ex-sherry & bourbon

香氣 NOSE

奶油焦糖太妃糖的甜香，伴隨著成熟果香與煙熏氣息

Creamy caramel toffee, with ripe fruit and smoke aromas

口感 PALATE

極致的複雜度，柔美的果香與巧克力風味被輕盈的煙熏感完美平衡

Incredibly complex, with beautiful soft fruit and chocolate balanced with a light smokiness

過量飲酒危害健康

Consumir bebidas alcoólicas em excesso prejudica a saúde
Excessive drinking of alcoholic beverages is harmful to health

禁止向未滿十八歲人士銷售或提供酒精飲料

A venda ou disponibilização de bebidas alcoólicas a menores de 18 anos é proibida
The sale or supply of alcoholic beverages to anyone under the age of 18 is prohibited